



## Studierådsmötesprotokoll 2009-03-18

<b>Närvaro:</b>	Edward Linderoth-Olson	SRD-ordförande
	Christian Lindgren	Vice SRD-ordförande
	Mattias Jernberg	Sekreterare
	Azra Balic	
	Anders Eriksson	
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	
	Erik Iveroth	
	George Ryrstedt	
	Andreas Carlsson	
	Fredrik Gullstrand	

- §1 OFMÖ SRD-ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Dagordningen godkändes med tillägget §11.5 Flicka på teknis.
- §5 Mat Edward med medhjälpare, Carl Cristian, lagar mat till SRD9.
- §6 Disk Christian och George diskar.
- §7 Föregående mötesprotokoll Punkten bordlades då föregående mötesprotokoll inte var skrivet.
- §8 Meddelanden  
Christian lät meddela att det är StufU-möte imorgon.  
Carl Cristian lät meddela att det för Kina-inriktningen är halvterminsmöte med föreläsaren i kinesiska imorgon.  
Edward lät meddela att det just nu är val på kåren och att man ska nominera eller kandidera till posterna nu.
- §9 Förslagslådan Förslagslådan är tom, och trasig. Mötet sköt in en önskan om en mer hållbar förslagslåda.
- §10 Beslutsuppföljning Edward har varken hämtat tillbaka Gyllene Pekpinnen eller kolat upp hur plaketten ska tas fram.  
Fredrik har kontrollerat SRDs utskriftskonto, detta har ca 60 utskrifter kvar. Dessa gruppkonton ska dock tas bort då utskrifterna ska centraliseras över hela LU. Vad som händer med överblivna utskrifter är ännu inte bestämt.



- Christian redovisade tilltänkta punkter på pluggfikshemsidan.
- §11 UN1:s Strategidag UN1 vill ha studentrepresentanter från PLC och PLD till en strategidag. Till dessa **beslöt** mötet att välja Azra Balic och Christian Lindgren.
- §11.5 Flicka på teknis Azra har axlat rollen som årets Flicka på teknis. I år sköts arbetet av en studentkommitté ledd av F-sek, då LTH ursprungligen inte organiserade något Flicka på teknis i år.
- Från D och Cs sida är det brist på faddrar, då dessa ska vara tjejer. D-chip ska kontaktas för att höra om dessa kan ställa upp. Det diskuterades även om det skulle gå att lösa genom att killar kunde hjälpa till. Dock ska årets besökare svara på vilket program de främst är intresserade av för att para dem med faddrar från dessa programmen, något som eventuellt kan minska behovet av faddrar från D och C.
- §12 Kursombud Inget nytt fanns att ta upp.
- §13 Kursutvärderingar Inget nytt fanns att ta upp.
- §14 Lunchstatistik Punkten bordlades till följd av tidsbrist.
- §15 PR Punkten bordlades traditionsenligt.
- §16 Övrigt Erik tog upp frågan hur pluggfiken ska utformas till hösten, dels vill sponsorerna veta antal tillfällen och hur många som kommer närvara och dels vill staben veta tidpunkter för att kunna koordinera schemat. Edward ansåg att onsdagar är att föredra då detta ger bättre kontinuitet med övriga pluggfik som anordnas. Preliminärt anordnar vi 4 stycken pluggfik med start lv1, liksom tidigare år. Mer precis information kan ges när nollningsschemat är sammanställt.
- §17 Skitsnack Punkten bordlades.
- §15 OFMA SRD-ordförande Edward Linderöth-Olson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Mattias Jernberg Edward Linderöth-Olson  
Sekreterare SRD-ordförande